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رئیس مجلس شورای اسلامی:
بسته خروج از رکود 

می تواند تولید را افزایش دهد

رئیس مجلس ش�ورای اسلامی با اشاره به مشکلات 
و معضلات اقتصادی کش�ور گفت: بسته خروج از رکود 
دولت می تواند به وضعیت تولید در کشور کمک می کند.

به گزارش خبرگزاری فارس از شهریار، رئیس مجلس شورای 
اس��امی کش��ورمان در همایش معرفی فرصت ها و توانمندی 
اقتصادی شهرستان ش��هریار با اشاره به مشکات و معضات 
اقتصادی کش��ور اظهار داش��ت: زمان سرمایه گذاری در کشور 
هم اکنون حدود 200 روز است که این مدت باید کوتاه تر شود 

تا سرمایه گذار بتواند به آسودگی وارد چرخه اقتصادی شود.
وی ادامه داد: در کش��ور ما دوره هایی سپری شد که افکار 
اقتصادی ناموفقی در آنها شکل گرفت اما به هر حال مسیری 

را طی کردیم و امروز باید پیشرفت کنیم.
رئیس مجلس شورای اسامی با اشاره به سیاست های کلی 
اقتصاد مقاومتی بیان کرد: اقتصاد کشور باید مبتنی بر نیروهای 

مردمی باشد و این امر مسجل شده است.
وی ادامه داد: در هر منطقه نخبگان باید با مسئولان مربوطه 

بنشینند و در مورد راهکارهایی برای پیشرفت صحبت کنند.
لاریجانی بخش خصوصی را عامان توسعه دانست و با اشاره 
به سال های پشت سر گذاشته شده اظهار کرد: متاسفانه در این 
س��ال ها اقتصاد کشور نه تنها چابک نشد بلکه چابکی پیشین 
خود را نیز از دست داد.  وی ادامه داد: ما نمی توانیم منافع نفتی 
را صرف بودجه جاری کشور کنیم اما می توانیم قسمتی از آن را 
به خدمات اختصاص دهیم. لاریجانی با اشاره به مزیت های طرح 
اقتصاد مقاومتی مطرح کرد: اقتصاد مقاومتی رونق اقتصادی را 
به دست مردم ایجاد می کند و در عین حال نگاه برون گرا دارد.

 وی افزود: امور اداری باید به رونق اقتصادی کمک کند و 
نه مانع تولید باشد.

افخم اعلام کرد
لزوم پیگیری قضایی جنایات صهیونیست ها 

توسط شورای حقوق بشر سازمان ملل
سخنگوی وزارت امور خارجه ایران خواستار پیگیری 
حقوقی جنایات صهیونیست ها توسط شورای حقوق بشر 

سازمان ملل شد.
»مرضیه افخم« سخنگوی وزارت امور خارجه ایران خواستار 
اعمال فشار جامعه جهانی خصوصا سازمان های بشردوستانه به 
رژیم صهیونیس��تی جهت لغو کامل محاصره غزه و کمک های 

انسان دوستانه به فلسطینیان شد.
وی با اشاره به تبلیغات صهیونیست ها علیه مقاومت فلسطین 
و شروط مطرح شده از سوی فلسطینی ها اظهار داشت: مردم 
در سراس��ر جهان با نگرانی شاهد انتش��ار گزارش هایی درباره 
وضعیت بغرنج انسانی در باریکه غزه به خصوص محدودیت های 
پزشکی، درمانی و بهداشتی و رسیدگی به مجروحان و نیز عدم 
امکان مداوای زنان و کودکان و سالخوردگان بیمار و همچنین 
شیوع بیماری و تداوم خسارات گسترده مادی و معنوی ناشی 
از تجاوز صهیونیست ها هستند و شروط مقاومت فلسطین کاما 
مبتنی بر تامین حقوق اولیه و ابتدایی انس��انی مردم فلسطین 
است و رژیم صهیونیستی با مخالفت در تامین شرایط حداقلی 
و ممانعت از کمک انسانی به مردم غزه، بر کشتار مردم بی دفاع 

اصرار می ورزد.
افخم خاطرنش��ان کرد: لازم اس��ت جامعه جهانی به رژیم 
صهیونیستی برای رفع محاصره کامل غزه و خاتمه تجاوز فشار 
آورده و این رژیم نس��بت به عدم تکرار آن تضمین ارائه دهد. 
افخم آغاز روند بازس��ازی غزه و التزام صهیونیس��ت ها به آن و 
عدم مانع تراشی در این روند انسانی و بشردوستانه را اقدامات 

تکمیلی در این خصوص توصیف کرد.
به گزارش باشگاه خبرنگاران سخنگوی وزارت امور خارجه 
همچنین ابراز امیدواری کرد هیئت تحقیق شورای حقوق بشر 
س��ازمان ملل متحد بر پایه مس��ئولیت حقوقی و انسانی خود 
بدون توجه به هجمه روانی و رس��انه ای رژیم صهیونیس��تی و 
حامیان آن گزارشی منصفانه و عادلانه از ابعاد هولناک تهاجم 
رژیم صهیونیس��تی به نوار غزه ارائه نماید و با تس��ریع در ارائه 
گزارش خود به شورای حقوق بشر سازمان ملل متحد، مقدمات 
روند پیگیری حقوقی و قضائی جرایم ضدبشری صهیونیست ها 
را در مراجع ذی صاح س��ازمان مل��ل متحد و مراجع کیفری 

بین المللی فراهم کند.
دریادار سیاری خبر داد
زیردریایی فاتح 

7 آذر  به آب انداخته می شود
فرمانده نیروی دریایی ارتش تاکید کرد: زیردریایی فاتح، 
7 آذر روز نیروی دریایی ارتش به آب انداخته خواهد شد.
امی��ر دریادار حبیب الله س��یاری در حاش��یه همایش تجلیل 
از خانواده ه��ای موفق ارتش و در جمع خبرن��گاران، اظهار کرد: 
زیردریایی کاپ فاتح در روز نیروی دریایی به آب انداخته می شود.

وی همچنین با بیان این  که اخیرا ناوگروه های نیروی دریایی 
حمله دزدان دریایی را در منطقه باب المندب دفع کرده اند، اظهار 
کرد: امنیت این منطقه برای منافع جمهوری اسامی ایران مهم 
است و ما توانسته ایم در فاصله سه تا چهار هزار کیلومتری از مرز 
کشور، امنیت را برقرار کنیم. فرمانده نیروی دریایی ارتش با بیان این 
که امروز نیروی دریایی به این توان رسیده که خط تولید ناوشکن 
را به راه بیندازد، افزود: این افتخار است که تجهیزات مورد نیاز خود 
برای حضور در دریاهای آزاد را در داخل کشور می سازیم، پروژه ما 
که مخصوص ساخت ناوشکن است چندی پیش به فرمان رهبری 
آغاز به کار کرد و اکنون دس��تاوردهای جدیدتر و به روزی را در 
این پروژه شاهد هستیم به گونه ای که ناوشکن سهند 30 درصد 
از جماران پیشرفته تر است. در اهمیت تولید ناوشکن همین قدر 
کافی است که بگوییم خود رهبری برای به آب انداختن ناوشکن 

جماران حضور یافته بودند.
به گزارش ایسنا، سیاری درباره پیگیری توسعه سواحل مکران 
نیز گفت: هنگامی که رئیس جمهور در مورد توسعه بندر جاسک 
صحبت می کند، نشان می دهد که توسعه این سواحل مورد توجه 
است. اکنون در کارگروه توسعه سواحل مکران که به ریاست معاون 
اول رئیس جمهور تشکیل می شود اقداماتی در زمینه پتروشیمی، 
راه و شهرس��ازی، آموزش و پرورش، ارتباطات، بهداش��ت و سایر 
زمینه ها انجام ش��ده که امیدواریم هرچه زودتر ش��اهد توسعه و 

آبادانی این سواحل باشیم.

آیت الله خاتمی:
انتخاب رئیس خبرگان 

در اجلاس شانزدهم برگزار نمی شود
عضو هیئت رئیس�ه مجلس خب�رگان رهبری گفت: 
با توجه به اینکه آی�ت الله مهدوی کنی همچنان رئیس 
مجلس خبرگان است، انتخاب رئیس خبرگان در اجلاس 

شانزدهم برگزار نخواهد شد.
به گزارش فارس، آیت الله س��یداحمد خاتمی درباره زمان 
انتخاب رئیس مجلس خبرگان رهبری اظهار داش��ت: با توجه 
به اینکه آیت الله مهدوی کنی همچنان در قید حیات و رئیس 
مجل��س خبرگان اس��ت، انتخاب رئیس خب��رگان در اجاس 

شانزدهم برگزار نخواهد شد.
آیت الله خاتمی در عی��ن حال افزود: طبق قانون در غیاب 
رئیس، نایب رئیس اول مجلس را اداره خواهد کرد و به صورت 
عادی انتخاب هیئت رئیسه خبرگان و اعضای کمیسیون ها هر 

2 سال یک بار تجدید می شود.
وی یادآور ش��د: بنابراین در غی��اب آیت الله مهدوی کنی، 
آیت الله سیدمحمود هاشمی شاهرودی نایب رئیس اول مجلس 

خبرگان، اداره مجلس را برعهده خواهد داشت.
گفتنی است آخرین انتخابات هیئت رئیسه مجلس خبرگان 
رهبری در 15 اسفند سال 91 برگزار شد که در آن انتخابات، 
پس از رای گیری از مجموع 70 رای مأخوذه، آیت الله مهدوی 
کنی مجددا با 64 رای به عنوان ریاست مجلس خبرگان رهبری 

برای مدت 2 سال انتخاب شد.
اجاس ش��انزدهم مجلس خب��رگان در روزهای 11 و 12 

شهریورماه در تهران برگزار خواهد شد.

حمله  هاشمی
 به منتقدین دولت

رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام با متهم کردن 
منتقدی�ن به اختلاف انگیزی، منتقدین دولت را افراطی 

و تخریب گر توصیف کرد!
 هاشمی رفسنجانی، رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام در 
دیدار جمعی از نمایندگان فعلی و ادوار مختلف مجلس شورای 
اس��امی گفت: ش��رایط به گونه ای است که باید در برخورد با 
مسایل تأمل و در برابر تخریب ها و انتقادات بدون پشتوانه های 

واقعی، تحمل کنیم. 
وی دروغ، خبرچینی، دو به هم زنی افراد و گروه ها، تهمت، 
افش��اگری های حرام و تجسس در زندگی مردم را از مصادیق 
بارز خصوصیات ضد اخاقی و فرهنگی خواند واظهارداش��ت : 
قرآن کریم با صراحت مسلمانان و انسان ها را از همه این موارد 
در ابعاد فردی و اجتماعی پرهیز می دهد و جای شگفتی است 
که کسی ادعای مسلمانی کند به این سیئات اخاقی دامن بزند. 
هاش��می رفس��نجانی ادامه داد: تأس��ف بار تر اینکه برخی 
مصادیق رعایت مسائل فرهنگی و اخاقی را محدود به برخی 
موارد سطحی و آشکار می کنند و در حالی دَم از رعایت اخاق 
و فرهنگ می زنند که به اصول مس��لم اخاقی از جمله دوری 
از دروغ، تهمت، شایعه سازی و تخریب و اهانت پایبند نیستند. 
وی با اخطار شدید به کسانی که در جامعه اسامی ایرانی 
دیگران را تشویق به افراط می کنند، گفت: نتیجه افراط گرایی، 
ظهور گروهی چون بوکوحرام، داعش، طالبان و القاعده اس��ت 

که کشتار مردم را وظیفه خویش می دانند. 
رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام در بخش دیگری از 
سخنان خویش با تشریح شرایط توجه به دموکراسی و انتخابات 
ابراز داش��ت : یک گروه افراطی علیه دولتی که منتخب مردم 
است و رهبری حمایت می کنند، به جای نقد، تخریب می کنند. 
هاشمی رفسنجانی با تأکید بر جایگاه اجتهاد، عقل و تدبر 
در سخنان مقام معظم رهبری، گفت: وقتی این شخصیت رأی 
مردم را حق الناس می خواند، این حق ابعاد مختلفی در قبل و 
بعد از انتخابات دارد که دیگران، مخصوصاً کس��انی که مدعی 

ولایتمداری هستند، باید رعایت کنند. 
به گزارش ایس��نا، وی ضمن متهم کردن رسانه ملی، عدم 
تع��رض به آبروی افراد و عدم دامن زدن به اتهامات افراد را از 
دیگر تأکیدات مقام معظم رهبری خواند و گفت: در این مسئله 
هم بعضی ها چون آبروی افراد برایش��ان مهم نیست، در حالی 
که هنوز جرمی در دادگاه صالحه اسامی به اثبات نرسیده، با 
اغراض سیاسی و جناحی چنان تهمت می زنند که انگار متهمان 

باید محکوم شوند. 
امیر صباحی فرد

تاکنون بیش از 3600 نقطه در کشور 
مورد پوشش پدافند هوایی 

قرار گرفته است
جانشین فرماندهی قرارگاه پدافند هوایی تاکید کرد: 
تاکنون بیش از 3600 نقطه در کشور مورد پوشش پدافند 

هوایی قرار گرفته است.
امیر علیرضا صباحی فرد جانشین فرماندهی قرارگاه پدافند 
هوایی خاتم الانبیا)ص(، پدافند هوایی را در مجموعه سیس��تم 
دفاعی کشور از اهمیت خاصی برخوردار دانست و گفت: پدافند 
هوایی یک موضوع کاما دانش بنیان و تجهیز محور اس��ت که 
تکنولوژی آن بسیار پیچیده و از مهمترین اهداف پدافند هوایی 

جلوگیری از غافلگیری در مواجهه با دشمن است.
وی با اش��اره به پوشش سراس��ری پدافند هوایی در کشور 
افزود: شاکله پدافند هوایی تا قبل از پیروزی شکوهمند انقاب 
اس��امی محدود به دفاع پدافند از پایگاه های نیروی هوایی و 
تعدادی از ش��هرهای مهم بود که با ش��روع جنگ تحمیلی و 
حمات همه جانبه دش��من به مراکز حس��اس و حیاتی کشور 
باعث ش��د پدافند هوایی روز به روز گسترش یابد تا جایی که 

امروز به بیشتر از 3600 نقطه گسترش یافته است.
به گزارش فارس، جانشین فرماندهی قرارگاه پدافند هوایی 
ادام��ه داد: در حال حاضر مبادی مرتب��ط با فضای جمهوری 
اس��امی ایران به شبکه یکپارچه پدافند هوایی متصل است و 
کوچکترین تحرکی از چش��مان تیزبین قرارگاه پدافند هوایی 

دور نمی ماند.

درمکتب امام

انتقاد و استیضاح حق مجلس است اما برخورد با متخلف با آرامی 
و طرح مس��ائل اخاقی بهتر رفع اختاف می کند تا با الفاظ نیش دار 
و مقابله کردن با یکدیگر. لذا باید نطق های قبل از دستور یا مسائلی 
که در مجلس واقع می ش��ود همانند خطبه های نهج الباغه و خطب 
ائمه اطهار مردم را رو به صاح ببرد، و آقایان در صحبت هایشان این 
احس��اس را داشته باشند که برای مصلحت جامعه حرف می زنند، نه 
برای مقابله و خودش��ان را یک واعظ حس��اب بکنند که می خواهند 
مردم را موعظه کنند و مردم هم احساس کنند که این آقایان خیر و 

صاح آنها را می گویند.
 صحیفه امام؛ ج۱۸؛ ص۴3 | ۱7 مرداد ۱36۲ 

استیضاح آری، مقابله با یکدیگر هرگز

اژه ای خبر داد

جابجایی مدیران قوه قضائیه
همزمان با دور دوم ریاست آیت الله آملی لاریجانی

عضو ارشد تیم مذاکره کننده ایران با 5+۱ 
گفت: مذاک�رات دوجانبه با طرف های گروه 
۱+5 پی�ش از برگزاری مذاکرات چندجانبه 

برگزار می شود. 
سیدعباس عراقچی، معاون وزیر امور خارجه در 
حاشیه مراسم پاسداشت روز جهانی انسان دوستی 
ک��ه صبح دی��روز )دوش��نبه ( در دفتر مطالعات 
سیاس��ی و بین المللی وزارت امور خارجه برگزار 
ش��د،  درباره مذاکرات ایران و گروه 1+5، گفت: 
این مذاکرات در سپتامبر )شهریورماه( در حاشیه 
نشست مجمع عمومی سازمان ملل برگزار می شود 
و ممکن است در سطح وزرا باشد. اما پیش از آن 
مذاکرات دوجانبه با طرف های اعضای گروه 5+1 
برگزار می شود که هنوز زمان و مکان این مذاکرات 

مشخص نیست. 
وی ادامه داد: طرف مقابل همانند طرف ایرانی 
در مذاکرات جدی است تا بتواند این مذاکرات را به 
نتیجه برساند. هنوز سخت است تا راه حل بیابیم. 
در برخی مسائل اختافات عمیقی وجود دارد اما 

ما امیدوار هستیم. 
روانچی: با هر هزینه ای توافق نمی کنیم

 تخ��ت روانچی معاون وزی��ر خارجه و عضو 
تیم مذاکره کننده ایران با 1+5  نیز در سخنرانی 
در همایش ملی واکاوی روند پیش��برد سیاست 

عراقچی: زمان و مکان دور بعدی مذاكرات مشخص نیست

هسته ای در دولت روحانی گفت: اگر طرف مقابل 
هم حسن نیت داشته باشد تا سوم آذر به نتیجه 

می رسیم. 
وی گفت: ما هر تاش��ی را برای حل مسئله 
هسته ای کرده ایم و این برای مردم ایران و افکار 
عمومی جهان مشخص است اما برای رسیدن به 
نتیجه با هر هزینه ای توافق نخواهیم کرد. انعطاف 
ما حدی دارد و بر اساس چارچوبی که تعیین شده 

مذاکره می کنیم. 
روانچی تاکید کرد: اگر آنها با حسن نیت وارد 
شوند و موضوعاتی که ربطی به مسئله هسته ای و 
مذاکرات ندارد را مطرح نکنند و وقت کشی نکنند 

به نتیجه خواهیم رسید.
وی تاکید کرد: ما خواس��تار برداش��ته شدن 
یکپارچه تحریم  ها علیه ایران در چارچوب توافق 
جامع هستیم و برداشته شدن تکه تکه و مقطعی 

آن را نمی پذیریم.
وی در حاش��یه این مراس��م نیز  در پاسخ به 
فارس درباره بازگشایی سفارت انگلستان در تهران 
با بیان اینکه هنوز تاریخ دقیقی برای بازگش��ایی 
این س��فارتخانه مشخص نشده گفت: این کار در 
آینده نزدیک صورت می گیرد و مقدمات در حال 

انجام است.
 وی از سفر چند وزیر خارجه اروپایی به تهران 

و همچنین س��فر ظریف به چند کش��ور اروپایی 
ظرف یکی دو هفته آینده خبر داد.

روانچی گفت: چند وزیر خارجه اروپایی قرار 
اس��ت ظرف یکی دو هفته آینده به تهران س��فر 
کنن��د و احتمالا محمد جواد ظریف وزیر خارجه 
کشورمان نیز به چند کشور اروپایی سفر می کند.

وی تصری��ح کرد که اج��رای پروتکل الحاقی 
در حال حاضر در کار نیست و جمهوری اسامی 
ایران بر اس��اس توافق با آژانس کار خود را پیش 
می برد که این کار مرحله به مرحله است و الان در 
یکی از مراحل آن قرار داریم که برخی اوقات لازم 
است مذاکرات در وین و یا در تهران برگزار شود.

حجت الاس�لام والمسلمین غلامحسین 
محسنی اژه ای در شصت و هفتمین نشست 
خبری قوه قضائیه  درباره موضوعات متنوعی 

سخن گفت. 
حجت الاسام محسنی اژه ای با  اشاره به تمدید 
حکم آیت الله آملی لاریجان��ی برای یک دوره 5 
س��اله، گفت: من از عنایت مق��ام معظم رهبری 

تشکر می کنم.
وی اف��زود: قوه قضائیه اهتم��ام جدی برای 
تحقق منویات رهبری داشته و از این به بعد نیز 
در تاش هس��تند مطالبی را که خواست ایشان 

بوده محقق کنند.
محسنی اژه ای با اش��اره به تاش قوه قضائیه 
و ریاست دستگاه قضایی در دوره 5 ساله آینده، 
گفت: ما در تاش هستیم تا در جهت رضایتمندی 
بیش��تر مردم، تس��ریع در رس��یدگی پرونده ها، 
پیشگیری از وقوع جرم و برخورد با مفاسد اقدامات 

جدی انجام دهیم.
دادس��تان کل کش��ور در ادام��ه با اش��اره به 
تغییرات مدیریتی و سیاستی در دستگاه قضایی، 
گفت: طی روزهای آینده به طور طبیعی ش��اهد 
برخی تغییرات در سیاست ها و مدیریت ها در قوه 

قضائیه خواهیم بود.
س��خنگوی قوه قضائیه در ادامه با اش��اره به 
اعام اسامی افراد در لیست بورسیه ها که توسط 
وزارت علوم منتشر شده است گفت: اگر چنانچه 
این اسناد محرمانه بوده باشد حق انتشار آن وجود 

نداشته است.
اژه ای ادامه داد: اما اگر اسناد محرمانه نباشد 
ولی با انتش��ار آن کس��ی متضرر ش��ود می تواند 

شکایت کند و شکایت هم پیگیری می شود.
وی همچنین در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه 
آیا قوه قضائیه با توجه به اینکه در بحث بورسیه ها 
تضییع حقوق بیت المال صورت گرفته ورود پیدا 
می کند یا خیر، گفت: باید ماهیت ماجرا روش��ن 
ش��ود بعد پیگیری می کنیم که ورود پیدا کنیم 
ی��ا خیر، ضمن اینکه اطاعی ندارم که س��ازمان 
بازرسی کل کش��ور جلوی برخی از بورسیه ها را 

گرفته باشد. 
غامحسین اژه ای در خصوص پرونده خبرنگار 
بازداش��ت شده واشنگتن پست تصریح کرد: این 
پرونده در مرحله تحقیقات مقدماتی است و سه 
نفر در بازداشت هستند و آن چیزی که می توان 
گفت این اس��ت که اتهامات این افراد مالی نبوده 

بلکه امنیتی است. 
حجت الاسام والمسلمین غامحسین محسنی 
اژه ای در ادامه شصت و هفتمین نشست خبری 
قوه قضائیه در خصوص علنی بودن یا غیر علنی 
بودن دادگاه مهدی هاش��می، گفت: تش��خیص 
برگ��زاری دادگاه به صورت علنی یا غیر علنی بر 

عهده قاضی است.
وی افزود: در قانون پیش بینی شده که قاضی 
می تواند در این زمینه تصمیم گیری کند، گاهی 
در یک پرونده این امکان نیز وجود دارد که برخی 
از جلس��ات و برخی غیرعلنی برگزار شود، در هر 

صورت تشخیص با دادگاه است.
اژه ای درباره آخرین وضعیت پرونده کرسنت 
با اش��اره به این موضوع که طبیعی اس��ت دولت 
در مقام اعتراض نس��بت به حکم کرسنت باشد 
گفت: پرونده طرف ایرانی در دستگاه قضایی در 

حال بررسی است.
س��خنگوی قوه قضائیه در پاس��خ به سؤالی 
در مورد تخل��ف کارخانه های لبنی و وارد کردن 
روغن پالم به محصولات لبنی اظهارداشت: حفظ 
سامت جامعه بحث مهمی است و بحمدالله وزارت 

ذی ربط وارد شده و باید آنها نظر بدهند.
حجت الاسام اژه ای ادامه داد: دادستان تهران 
از طریق مراجع غیر رسمی به عنوان مدعی العموم 
قضیه را بررسی می کند، اگر تشخیص دهد پالم 
یا چیز دیگری برای س��امت جامعه مضر است 
وارد می شود و مواردی را که وزارت ذیربط دنبال 
می کند هر موقع اعام شود، قوه قضائیه به صورت 

جدی عمل می کند.
حجت الاسام اژه ای در ادامه کنفرانس خبری 
خود در مورد دادگاه فس��اد بانک مسکن، ملی و 
صادرات در پرونده سه هزار میلیاردی، خاطرنشان 
کرد: متاسفانه در این خصوص تاریخی مشخص 
نشده، چراکه قاضی سراج مسئول پرونده بوده و 
به دلیل جابه جا شدن ایشان به تاخیر افتاده است. 
اژه ای در مورد بررس��ی اتهامات رئیس سابق 
بان��ک صادرات هم گفت: ت��ا زمانی که اتهام وی 

تفهیم نشود کیفرخواست صادر نمی شود. 

اژه ای  حجت الاس��ام والمسلمین محس��نی 
درباره آخرین وضعیت پرونده بابک زنجانی گفت: 
5 نفر بازداشت هستند و اکنون تعداد بازداشتی ها 
بیشتر شده و یکی از مدیران نفتی هم بازداشت 
ش��ده  است و برخی ارتباط مستقیم پولی با این 
پرونده نداش��تند اما در ه��ر صورت ارتباط هایی 
وجود داش��ته و البته آن مدیر یکی از مسئولان 

فعلی هم هست. 
سخنگوی دستگاه قضائی در خصوص پرونده 
خبرنگار بازداشتی روزنامه واشنگتن پست گفت: 
این پرونده در مرحله تحقیقات مقدماتی است و 
سه نفر بازداشت هستند و آن چیزی که می توان 
گفت این اس��ت که اتهامات این افراد مالی نبوده 

بلکه امنیتی است.
حجت الاسام غامحسین محسنی اژه ای در 
ادامه نشست خبری دیروز خود با اشاره به بحث 
م��واد مخدر و گرفتاری هایی ک��ه این مواد برای 
جوانان ایجاد می کنند گفت: کس��انی که آلوده 
به موادمخدر هستند بدون شک دست به جرایم 

دیگری هم می زنند.
وی افزود: دس��تگاه قضایی همراه با ناجا و با 
همکاری سیس��تم اطاعاتی ب��ه دنبال پیگیری  

باندهای اصلی مواد مخدرند.
دادس��تان کل کش��ور با قدردان��ی از وزارت 
اطاعات در جهت برخورد با باندهای موادمخدر 
گفت: در هفته ه��ای اخیر وزارت اطاعات به دو 

سه باند موادمخدر ضربه زده است.
دادس��تان کل کش��ور تش��ریح کرد: اخیراً با 
هم��کاری اداره کل اطاعات اس��تان اصفهان و 
دادستانی این استان یک باند با 950 کیلو هروئین، 
چندین قبضه اس��لحه گرم و برخی اشیا ممنوعه 

دستگیر شدند.
س��خنگوی قوه قضائیه با تأکید بر اینکه ناجا 
در هفته های گذشته موفقیت های بزرگی داشته 
گفت: کسانی که در این سطح یا پایین تر در بحث 
مواد مخ��در کار می کنند بدون هیچ اغماضی با 
برخورد دس��تگاه قضایی مواجه می ش��وند و قوه 

قضائیه آنها را به اشد مجازات محکوم می کند. 

سومین جلسه رس�یدگی به پرونده مهدی 
هاش�می پس از 3 س�اعت و نی�م، ظهر دیروز 

پایان یافت.
این جلس��ه صبح دوشنبه در ش��عبه 28 دادگاه 
عمومی و انقاب اس��امی برگزار شد و ریاست آن را 

قاضی مقیسه برعهده داشت.
صبح دیروز مهدی هاش��می ب��ا همراهی فاطمه 
هاشمی و وکا به دادگاه رفتند اما به فاطمه هاشمی 

اجازه حضور در دادگاه داده نشد.
فاطمه هاش��می پی��ش از ورود به دادگاه انقاب 
در جم��ع خبرنگاران و در خص��وص علت محاکمه 
ب��رادرش گفت: فقط می توانم بگویم که انتقام پدر را 

از پسر می گیرند!
وی اف��زود: خطاکاران و ظالم��ان مورد حمایت 
هس��تند و منتقدی��ن و معترضی��ن و آنهای��ی ک��ه 
می خواهن��د از حق خود دفاع کنن��د راهی دادگاه و 
مجلس می شوند. مثل فرجی دانا که برخی از حقایق 

را بیان کرد!
فاطمه هاش��می تصریح کرد: خانواده هاشمی در 
صف دادگاه هس��تند. وی درباره دادگاه تجدید نظر 
خ��ودش نی��ز گفت: این دادگاه هفت��ه آینده برگزار 

می شود.
خواهر متهم پرونده درباره اینکه چرا اجازه ندادند 
در دادگاه حاضر شود گفت: دادگاه غیرعلنی است و 
به همین دلیل اجازه ندادند ما حتی تا پشت در نیز 

مهدی هاشمی را همراهی کنیم.
دو جلس��ه رس��یدگی به پرونده مهدی هاشمی 
پیش��تر 11 و 12 مرداد س��ال جاری برگزار شد که 
در دو نوب��ت صب��ح و عصر روز اول و نوبت صبح روز 
دوم، کیفرخواس��ت 138 صفحه ای مهدی هاش��می 

قرائت شد.
برگزاری اولین جلس��ه دادگاه مهدی هاش��می، 
موضع گیری های متفاوتی را به همراه داش��ت. یکی 
از وکای این متهم اقتصادی امنیتی گفته است که 

هیچ کدام از اتهامات مهدی هاشمی را قبول ندارد!

سومین جلسه دادگاه مهدی هاشمی پایان یافت
نمایندگان مجلس ش��ورای 
اس��امی ک��ه پیش��تر خواهان 
علنی ش��دن دادگاه رسیدگی به 
اتهامات مهدی هاش��می ش��ده 
بودند، همزمان با سومین جلسه 
دادگاه وی، اظهارات گوناگونی را 

داشته اند.
یکی از نماین��دگان مجلس 
شورای اسامی با اشاره به تاخیر 
بیست س��اله در برگزاری دادگاه 
مه��دی هاش��می گف��ت: بنا بر 
گفته های صریح مهدی هاشمی، 

قطعا جرائم او بیش از امیرمنصور آریا است. 
حمید رس��ایی تصریح کرد: اولی��ن جرائمی که 
مهدی هاشمی مرتکب شده و در کیفرخواستش وجود 
دارد منوط به بیش از 20 سال قبل است یعنی بیش 
از 20 سال در برگزاری دادگاه مهدی هاشمی تاخیر 
ش��ده است و این حکایت از وجود فشار و رانت برای 

رها ساختن مهدی هاشمی از دادگاه است. 
رسایی اظهار داش��ت: دستگاه قضایی باید بداند 
دادگاهی که بیش از 20 سال در برگزاری اش تاخیر 
افتاده نمی شود با هر رایی افکار عمومی را قانع کرد. 
بنابراین ق��وه قضائیه همانطور که تا الان توجهی به 
فشارها نکرده است از این به بعد هم همان گونه باشد 
و ب��ا توجه به جرائم مهدی هاش��می که در این 20 
س��ال افزایش و تکثر پیدا کرده اس��ت شجاعانه در 

مورد آن حکم دهد.
نماین��ده مردم تهران در مجلس بیان کرد: بنا بر 
گفته های صریح مهدی هاشمی، قطعا جرائم او بیش 
از امیرمنصور آریا اس��ت. دستگاه قضایی که حکم به 
اع��دام امیرمنصور آریا داد، نمی تواند افکار عمومی را 
با یک حکم س��بک یا چند سال زندان برای مهدی 

هاشمی قانع کند.
رس��ایی در خصوص علنی برگزار ش��دن دادگاه 
مهدی هاش��می گفت: آقای هاشمی باید بیش از ما 

اصرار به علنی برگزار شدن دادگاهش باشد زیرا او و 
همراهانش معتقدند که مهدی هاشمی جرمی مرتکب 
نشده اس��ت، بنابراین اگر جرمی مرتکب نشده باید 
دادگاه را علنی برگزار کنند.  نایب رئیس جبهه پیروان 
خ��ط امام و رهبری نیز در این خصوص گفت: مردم 
باید بدانند حتی از ش��خصیت های طراز اول مملکت 
هم شکایت شده و آنها در محکمه قضایی پاسخگوی 
س��والات قاضی بوده ا ند و هی��چ گاه اتفاق خاصی رخ 
نداده است و این بار هم قطعا عدالت باید برقرار باشد. 
محس��ن کوهکن اضافه کرد: در صورتی که قوه 
قضائیه یک سَر سوزن در مورد پرونده افراد منتسب 

به شخصیت های سیاسی تفاوت قائل شود شاخک های 
اصحاب رسانه حس��اس خواهد شد و واکنش نشان 
می دهند و باید به این مسئله نیز توجه خاصی شود. 
مهدی کوچک زاده نیز در رابطه با دادگاه مهدی 
هاشمی گفته است: اگر دادگاه مهدی هاشمی علنی 
برگزار می شد فواید آن از معایبش بیشتر بود. وی به 
اتهامات وارده به مهدی هاش��می اشاره کرد و اظهار 
کرد: به ایشان اتهامات جدی ای وارد است که برخی 
از آنها به وسیله مجمع های مردمی لمس شده و برای 
مردم احراز شده است مانند فعالیتش در زمان فتنه یا 
صحبت ها و رفتارهایش در زمان اقامتش در انگلیس.
کوچک زاده ادامه داد: همچنین اسناد و مدارکی 
که از طریق وزارت اطاعات در اختیار نمایندگان قرار 

گرفته این اتهامات را احراز می کند.
نماینده مردم تهران درباره انتظار مردم از دستگاه 
قض��ا گفت: مردم انتظار دارند ت��ا برخورد قاطع قوه 
 قضائیه را با یکی از اشخاصی که وابسته به کانون های 

قدرت و ثروت است ببینند.
وی با اس��تناد به صحبت محس��نی اژه ای مبنی 
بر وج��ود کانون های قدرت و ثروت برای اختال در 
روند رسیدگی به پرونده مهدی هاشمی گفت: دستگاه 
قضایی نباید تحت اینگونه فشارها قرار گیرد و باید با 

استقال کامل به این پرونده رسیدگی کند.

س�فیر جدید جمهوری اس�لامی ایران در 
عربس�تان، در دیدار با س�عود الفیصل، وزیر 
امور خارجه این کش�ور، اس�توارنامه خود را 

تسلیم وی کرد.
»حسین صادقی« سفیر جدید جمهوری اسامی 
ایران در عربستان سعودی در جده با شاهزاده سعود 
الفیصل وزیر خارجه این کش��وردیدار و رونوش��ت 

استوارنامه خود را تسلیم وی کرد.

در این دیدار س��فیر کشورمان اولویت سیاست 
خارجی دولت جمهوری اس��امی ای��ران را بهبود 
روابط با همس��ایگان، به ویژه عربس��تان سعودی 

اعام کرد.
ب��ه گزارش باش��گاه خبرن��گاران، وزیر خارجه 
عربستان نیز با اس��تقبال از این سیاست، آمادگی 
کشورش را برای بهبود و توسعه روابط فیمابین بر 
اساس منافع مشترک و صداقت و صراحت بیان کرد.

سفیر جدید ایران در عربستان استوارنامه خود را 
تقدیم سعود الفیصل كرد
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